
 
 

Jegyzőkönyv 
 

Készült Neszmély Község Képviselőtestületének 
 2012. november 28-án  
tartott testületi üléséről 

 
Jelen vannak:  
Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
 
Farkas Péter, Pató Bálint, Harcsa Balázs, Kószás Vendel Attila, Szabó Géza képviselő 
Viziné Tóth Erika óvodavezető asszony 
Bazsó Anikó gazdasági ügyintéző 
Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
Molnár István a Helyi Választási Bizottság Elnöke 
Lakosság részéről 17fő 
Izsó Gyula EC Multienergie ügyvezető 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket és megállapítom, hogy a képviselőtestület 
határozatképes. Gál Istvánné jelezte távollétét. 
A napirendi pontok előtt Harcsa Balázs eskütétele következik.  
 
Molnár István: 2012. október 30-án Pogrányi Irén képviselő asszony lemondott. „ Tisztelt 
Polgármester Úr! 2012. október 30-tól képviselői mandátumomról lemondok. Kérem a 
következő testületi ülésen erről Neszmély Község Képviselő-testületét tájékoztatni 
szíveskedjék.” Irénke, megköszönöm eddigi munkádat és mindent jót kívánok neked.  
Köszöntöm Harcsa Balázst, aki sorban következő legtöbb, 155 szavazatot kapott a 2010-es 
önkormányzati választáson. 
Mondd utánam az eskü szövegét. 
Harcsa Balázs az esküt letette. 
 
Janovics István: Én is köszöntelek Balázs. A napirendek összeállítása következik. 
A korábbi 8. napirendi pontot szeretném előre venni 2. napirendi pontnak. 
 
Viziné Tóth Erika: Szeretném, ha ezt a napirendi pontot zárt ülésen tárgyalnánk. 
 
Söveges Jánosné: Ha én nyitott ülést kérek, abban az esetben mi a helyzet, jegyző úr? 
 
László Ferenc: Kérhet zárt ülést óvodavezető asszony, a napirend tárgyalása során 
felmerülhet olyan kérdés, amely alapján személyében érintett. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
120./2012. (XI.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a napirendi  
pontokat az alábbiak szerint fogadja el: 

 



1 Beszámoló a két ülés között történt eseményekről.  
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

2. Cseperedő Napköziotthonos óvoda utóvizsgálata (zárt ülés) 
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
3.  Az adórendelet felülvizsgálata. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-

testületének…./2010. (IX.12.) önkormányzati rendelete  
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
4. Közszolgáltatási szerződés felülvizsgálata  
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
5. 2013 évi költségvetési koncepció   
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
    
6. Az önkormányzat részvétele az energetikai, és falumegújítási pályázatokon
 Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 
7. Földterület rendezése (Pogrányi István) közterületből-beépítetlen területté minősítés  

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

8. Horgászegyesület kérése  
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
   

9. A közszolgálati ellenőrzés tapasztalatai  
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
10.  Egyebek 
 
 
1.  Beszámoló a két ülés között történt eseményekről. 
 
Janovics István: 
 
Két ülés között: 

- ÉDV Zrt. szervezett egy önkormányzati találkozót, amelyen tájékoztatást kaptunk 
arról, hogy megkezdődött az idegen víz felderítése, zökkenőmentesen zajlik valamint 
elmondták, hogy összesen 150mFt-os lakossági elmaradás van, melyből 2,1 MFt a 
Neszmélyi lakosok tartozása. A jövő évben maximum 4,2%-os áremelés várható, 
amely az infláció mértékével egyenlő 

- Tatai kistérségi társulási ülésen vettem részt, ahol elmondták, hogy az orvosi ügyelet, 
fogorvosi, eb befogás, gyepmesteri támogatás 0%-ra csökken 

 
Szavazás 6 fő igennel 

 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
121./2012. (XI.28.) számú határozatával elfogadta 

A két ülés között történt eseményekről szóló beszámolót 



Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
2. Cseperedő Napköziotthonos óvoda utóvizsgálata  
 
Zárt ülés. 
 
Szavazás: 4 igennel, 1 tartózkodással, 1 nemmel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
122./2012. (XI.28.).) számú határozata 

Neszmély Község Képviselő-testülete az óvoda vezetőjét a Kjt. 25. §. (2) bekezdése (e.) 
pontja, valamint a 30. §. (1.) bekezdés (c.) pontja második fordulata alapján - nem 
megfelelő munkavégzésre - történő hivatkozással 2012. december 31.-i hatállyal felmenti. 
A felmentési idő a Kjt. 33. §. (1.) bekezdése (c.) alapján 30. nap. A felmentés teljes 
időtartamára a munkavégzés alól felmenti. A felmentés okaként, a törvényességi vizsgálat 
és annak utóvizsgálata során feltárt hiányosságokat jelöli meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 

 
/Folytatódik a nyilvános ülés/ 
 
Janovics István: Szeretnék tájékoztatót adni a zárt ülésen történtekről. Viziné Tóth Erika 
óvodavezető asszonyt 2012. december 31-i hatállyal felmentettük.  
 
3. Az adórendelet felülvizsgálata. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-
testületének 9./2010. (XII.16.) önkormányzati rendelete 
 
Szabó Géza: Az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a rendelet érvényben 
maradását.  
 
Janovics István: Van-e kérdése valakinek? 
 
László Ferenc: Annyit szeretnék még elmondani, hogy felmerült telekadó bevezetésének 
kérdése illetve az építményadó pontosítása. Abban maradtunk, hogy egyelőre érvényben 
marad a 9./2010.(IX.12.) önkormányzati rendelet, a lakosságot sem szeretnék terhelni, 
azonban jövőre átgondoljuk az adórendelet módosításának kérdését. 
 
Szavazás: 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
123./2012. (XI.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselő-testülete érvényben tartja a 9/2010 (XII. 16.) Kt. rendeletét. 
 
4. Közszolgáltatási szerződés felülvizsgálata  
 



Janovics István: Képviselő társaim megkapták az előterjesztést, amely 3 árajánlatot 
tartalmaz. Köszöntöm Izsó Gyula urat az EC Multienergie Kft.-től.  
 
Izsó Gyula: Köszöntöm a Tisztelt Képviselő-testületet. Az árajánlat mellé készült egy 
szerződésmódosítás is. Várom a kérdéseket. 
 
Pató Bálint: Lehetne gyorsabban kijavítani a műszaki hibákat? 
 
Izsó Gyula: 7 napos határidőnk van a hiba kijavítására. 
 
Pató Bálint: Azért kérdezem, mert most 2-3 hete szóltunk, és azóta nem sikerült kijavítani a 
hibát. 
 
Izsó Gyula: Természetesen megoldható, hogy gyorsabban intézkedjünk. 
 
Janovics István: Azt szeretném megkérdezni, hogy az Eon megtakarítási program zavarja-e 
az Önökkel kötött szerződésünket? 
 
Izsó Gyula: Mi is tudnánk ilyen ajánlatot adni.  
 
Janovics István: Önök részt vehetnek ezen a pályázaton? 
 
Izsó Gyula: Mi is részt vehetünk, de jobb, ha az önkormányzat pályázik. 
 
László Ferenc: Azért érdeklődünk, mert az energiahatékonyságnál szerepel az Eon ajánlata, 
azonban szívesen látjuk az Önök ajánlatát is. Várunk ezzel a döntéssel. 
 
Izsó Gyula: Köszönöm szépen, szeretném még elmondani, hogy ez még csak egy tervezet. 
 
Kószás Vendel Attila: Technikai kérdésem lenne, LUX mennyit fog változni a spórolás 
következtében? Az újfajta lehetőségek elegendő fényt bocsátanak? 
 
Izsó Gyula: Ma már műszakilag máshogyan történik, elegendő fényt bocsátanak ki. 
 
Janovics István: A tavalyi hasonló beszélgetésünk után nem azt kérdezem, hogy engednek-e 
az ajánlatból, hanem, hogy mennyit? 
 
Izsó Gyula: A lámpatestekkel kellene alkudozni felfele. 
 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
124./2012. (XI.28.) számú határozata 

 
Neszmély Község Képviselőtestülete egyetért azzal, hogy a beérkezett ajánlatok közül, 
Janovics István polgármester, 2012. december 31. és 2013. december 31. közötti 



időszakra az „EC Multienergie” Kft-vel, az ajánlatban biztosított feltételekkel, a 
megállapodást megkösse. 
 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: Azonnal 

 
Szabó Géza: Még annyit szeretnék mondani ügyvezető úrnak, hogy várjuk ajánlatukat. 
 
5. A 2013 évi költségvetési koncepció 
 
Szabó Géza: Sok bizonytalan dolog miatt elfogadásra javasoljuk. 
 
Bazsó Anikó: Nagyon képlékeny a költségvetés, napról napra változnak a mutatók. 
 
László Ferenc: Hosszú évek óta nem volt ilyen bizonytalanság, azonban elmondható, hogy 
kiegyensúlyozott a költségvetésünk. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
    125/2012. (XI. 28.) számú határozata 

Az önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójáról 
 
Neszmély Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2013. évi költségvetési 
koncepcióját megvitatta, azt a 2013. évi költségvetés készítés kiindulási alapjának tekinti. 
A képviselő-testület az önkormányzati gazdálkodás feltételrendszerének figyelembevételével a 
következő célkitűzések, prioritások előtérbe helyezését tartja szükségesnek a költségvetés készítése 
során: 
Elsődleges cél a költségvetési egyensúly megtartása, a község működőképességének megőrzése, a 
kötelező önkormányzati feladatellátás feltételeinek biztosítása. 
A 2013. évi költségvetés összeállítása során a következőket kell figyelembe venni: 
1. A képviselő-testület a 2013. évi költségvetési koncepcióban foglaltakat a rendelet tárgyalásánál a 
pénzügyi lehetőségek szerint érvényesíti. 
 
2. A 2013. évi bevételek tervezési szempontjait az alábbiak szerint határozza meg: 

a.) bevételek teljes körű felmérése, 
b.) helyi adóbevételek (időben történő) maximális realizálása, 
c.) kintlévőségek behajtása, 

 
3. A 2013. évi működési kiadások tervezésekor elsődleges szempont kell, hogy legyen 

a.) a takarékos gazdálkodás, 
b.) intézmények működtetésének biztosítása, 
c.) jogszabályban rögzített kötelező feladatok ellátása. 

 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, jegyzőt, hogy a költségvetési rendelet előkészítése során 
az 1-3. pontokban foglalt szempontok maradéktalan érvényesítését biztosítsák. 
Határidő: A 2013. évi költségvetés benyújtásának időpontja. 
Felelős: Janovics István polgármester 
6. Az önkormányzat részvétele az energetikai, és falumegújítási pályázatokon 
 
László Ferenc: A tervezői dokumentumokat november 30-ig kell módosítani, a pályázat 
pénteken benyújtásra kerül. Az elfogadott határozatot kellene most módosítanunk, a 
művelődési ház tetőcseréje nem fér bele, amit meg tudnánk valósítani az a nyílászárók 



cseréje, födém szigetelése, mozgáskorlátozott megközelítés. A 416 hrsz-ú terület is bevonásra 
került, zöld területet szeretnénk padokkal kialakítani.  Nettó 16 mFt-ot kapnánk elnyert 
pályázat esetén, az áfa részét kellene kifizetnünk a 2013-as és a 2014-es költségvetésből. 
 
Kószás Vendel Attila: Az épület formájához nem lehet hozzányúlni? 
 
László Ferenc: Csak külső felújításra van lehetőségünk, a pályázati idő rövidsége miatt olyan 
felújításokat kellett beleterveznünk, amihez nem kellett engedélyezési terv. 
 
Szavazás 5 fő igennel, 1 fő tartózkodik. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 126/2012. (XI.28.) számú határozata  

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
109./2012. (X.24.) számú határozatának 1. és 3. pontját az alábbiak szerint 

módosítja 
Neszmély Község Képviselő-testülete benyújtja pályázatát az „EMVA - 
falumegújításra és fejlesztésre LEADER Helyi Akciócsoportok közreműködésével 2012-
től igénybe vehető támogatás - 102/2012. (X. 1.) VM rendelet alapján” 1-es és 2-es 
célterületére. 
A pályázat célja: A Művelődési Ház (406/1 Hrsz.) ingatlan felújítása, illetve ehhez 
kapcsolódóan közpark kialakítása a 416 Hrsz. alatti területen. 
A pályázat nettó költsége: 16. MFt,  
A pályázat ÁFA költségét eredményes pályázat esetén a céltartalék terhére biztosítja, 
illetve az éves költségvetésében tervezi. 
Felhatalmazza a Janovics István polgármestert, a pályázati dokumentáció előkészítésére és 
aláírására, valamint a tervezői és pályázatírói megállapodások megkötésére. 

 
Határidő: Azonnal, illetve a határozat szerint 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
László Ferenc: A másik határozati javaslattal kapcsolatban pedig a megbeszéltek alapján 
érdemes lenne az EC Multienergie ajánlatát megvárni. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 127/2012. (XI.28.) számú határozata  

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete az energetikai pályázaton való 
részvételről az EC Multienergie árajánlata beérkezése után fog dönteni. 

 
7. Földterület rendezése (Pogrányi István) közterületből-beépítetlen területté 

minősítés 
 

Janovics István: Az előző testületi ülésünkön elhatároztuk, hogy az önkormányzat 
tulajdonában lévő területet eladjuk, ezt a határozatot kellene most kiegészítenünk. Van 
valakinek kérdése? 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 



Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
116/2012. (X.24.) számú határozat kiegészítése 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
128/2012. (XI.28.) számú határozata 

1.) Neszmély Község Képviselő-testülete eleget téve Pogrányi István kérésének értékesíti 
a 344 hrsz-ú 112 m2 területű kivett közterületet 400 Ft/m2 áron, azzal a feltétellel, hogy az 
adásvétel és a földhivatalon történő átvezetés költségei a vevőt terheli.  
 
2.) A képviselő-testület az érintett területet, a földhivatali nyilvántartás szerinti 
forgalomképtelen, „kivett közterületből”, forgalomképes „kivett beépítetlen területté” kívánja 
átminősíteni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
8. Horgászegyesület kérése  
 
Janovics István: Ezt a napirendi pontot előterjesztés hiányában törölném. 
 
 
9. A közszolgálati ellenőrzés tapasztalatai 
 
László Ferenc: Az előterjesztés tartalmazza azokat a pontokat, amit az ellenőrzés során 
kifogásoltak. A pótlékok kerülnek megvonásra, a bér nem változik.  
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 129/2012. (XI.28.) számú határozata 

Neszmély Község képviselő-testülete, László Ferenc jegyző részére megállapított pótlékokat 
megszünteti, és ezzel egy időben, személyi illetményét 2012. március 1-től 302.400 Ft-ban, 
azaz háromszáz kettőezer-négyszáz forintban állapítja meg. 
 
Határidő: Azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 
Egyebek: 
 

1. Schultz Ferenc balesetének ügye 
László Ferenc: Az előző testületi ülésen úgy döntött a képviselő-testület, hogy perre 
megyünk az OEP döntésével szemben a 630 000 Ft-os bírság megállapítása miatt. Keresettel 
éltünk és miután felülvizsgálták az ügyet arra a megállapodásra jutottak, hogy jogszabálysértő 
döntést hoztak. 
 

2. Neszmély Községért Közalapítvány 
 
Janovics István: Az alapítvány tartott egy megbeszélést, kötöttünk egy megállapodást a 
falusi pályázattal kapcsolatban, beszéltem Dr. Ruttkai Tamás ügyvéd úrral és azt az ígéretet 



kaptam, hogy 1 héten belül elküldi a nála található iratokat és a december 12-i 
megbeszélésünkre el fog jönni. Arra nem tudott válaszolni, hogy van-e az alapítványnak 
adóhátraléka.  
 
Kószás Vendel Attila: A bélyegzővel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy a vállalkozó 
segíteni fog, csak még 1-2 adatra szüksége van. 
 
3. Kettős kereszt: 
 
Harcsa Balázs: Nem tudom, hogy ehhez kell-e a testületnek határozatot hozni, szeretném, ha 
támogatnának abban, hogy a kettős kereszt újra kihelyezésre kerüljön. 
 
Janovics István: Nem hiszem, hogy ehhez kell testületi határozat, ugyanúgy, ahogyan tavaly 
is, kihelyezhető a kettős kereszt a Várhegy falu felé eső részére. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag támogatja a kérést. 
 
4. Bursa Hungarica pályázat 
 
Janovics István: A korábbi testületi ülésünkön azt a határozatot hoztuk, hogy részt veszünk a 
Bursa Hungarica pályázaton. 250 000 Ft-os támogatási összeget fogadtunk el, azonban 9 
pályázó érkezett, ezért szeretnénk 350 000 Ft-ra emelni az összeget, annak érdekében, hogy 
megfelelő mértékű támogatást tudjunk nyújtani. 
 
Pató Bálint: Jól emlékszem, hogy hátrányos helyzetűek pályázhatnak? 
 
László Ferenc: A pályázati kiíráson nem módosítottunk, így elég tág az a kör, akit 
támogathatunk. Úgy gondolom, hogy nem baj, ha minden tehetséges fiatalnak tudunk 
segíteni. Nem hiszem, hogy érdemes lenne 1-2eFt-os támogatást adnunk, ha segítünk, akkor 
érezzék a támogatást, de ezt majd a 4 tagú bizottság eldönti. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 130/2012. (XI.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselő-testülete Bursa Hungarica pályázatra a korábban megszavazott 
250 000 Ft-os támogatási összeget 350 000 Ft-ra emeli. 

 
 
5. Sportpálya alatt lévő fa  
 
Janovics István: A sportpálya alatt lévő fa kérdését szeretném még beszélni, amit a dűlőkön 
termeltek ki, már beszéltünk róla korábban is, hogy mi legyen a sorsa. Megkeresett engem 4 
lakos, aki szívesen elvinné és tüzelőnek elhasználnák. Két vállalkozótól kaptam szóbeli 
ajánlatot a bedarálásra, sajnos írásban még nem juttatták el, természetesen el fogom juttatni 
képviselő-társaim felé. 
 
Kószás Vendel Attila: Elég apró fa, nem tudom, hogy tüzelőnek érdemes-e odaadni. 
 



Janovics István: Az is egy megoldás lehet, hogy pénzt termelünk abból a fából és a befolyt 
összegből vásárolunk fát a rászorulóknak. 
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 131/2012. (XI.28.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselő-testülete a neszmélyi sportpálya alatt lévő, korábban a dűlő 
utakon kitermelt fát a korábbi megállapodáshoz mérten külső vállalkozóval összedaráltatjuk 

és a befolyó összegről későbbi testületi ülésen döntünk. 
 
 
Janovics István: Kiosztásra került még egy levél, Dégen Róbertné megkért, hogy 
ismertessem mega képviselő-testülettel, a levél neveket tartalmaz, így a személyi jogokra való 
hivatkozással nem olvasom fel, képviselő társaim megismerték a levelet. 
 
 
 
 

 
Több észrevétel nem érkezett, Janovics István polgármester bezárta az ülést.  

 
 

Kmf. 
 
 
 
Janovics István       László Ferenc 
polgármester        jegyző 
 


